
PROTOKÓŁ Nr XXVI/17
z XXVI posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 03 listopada 2017 roku

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w Urzędzie Gminy Mielnik o godz. 900, zakończyła
się o godz. 1100

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcie  XXVI  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  Przewodniczący  Rady  Pan
Krzysztof Nikitorowicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Wójt zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad następującego punktu: 
1. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienień od podatku od nieruchomości udzielanych w

ramach pomocy de minimis.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, przyjęła wniosek Pana Wójta.
Ustalony porządek sesji brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Mielnik na lata 2017-2030.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Mielnik.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.
10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  w

Mielniku.
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  za  okres  11  kwartałów

będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2018.
13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mielnik.
14. Informacja  dotycząca  analiz  oswiadczeń  majątkowych  złożonych  Wojewodzie,

Wójtowi oraz Przewodniczącemu Rady Gminy.
15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
16. Wolne wnioski.
17. Zakończenie obrad.
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Do punktu.3  

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z XXV sesji Rady Gminy jest wyłożony na
sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie
przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt Gminy przedstawił informację o pracy między sesjami:

1) Nastąpila zmiana na stanowisku sołtysa sołectwa Adamowo- Mętna. Dotychczasowy
sołtys  Pan Wiesław Piotrowski  złożył  rezygnację z  funkcji,  nowym sołtysem został
wybrany Pan Wiesław Kochanowski. Pan Wójt podziękował Panu Piotrowskiemu za
wieloletnie pełnienie tej funkcji i złożył gratulacje nowo wybranemu sołtysowi.

2) 22 września br.  zakończyliśmy sprawę związaną z  Trylogią.  Z Panem Michalukiem
szefem Zodiaku podpisalismy porozumienie  o zdjęciu z  ewidencji  tych  eksponatów
filmowych z Trylogii i Bitwy Warszawskiej, które były zniszczone i nie nadawały się do
użytku.  Część z  nich oddalismy dla  szwadronu siemiatyckiego,  wartościowe rzeczy
które pozostały u nas, są właściwie uzytkowane i zarabiają na siebie. Nie wiąże nas
żadna umowa z Zodiakiem mówiąca o tym, że w 2050 roku mamy je zwrócić w stanie
nie pogorszonym.

3) Wykonano już  droge Tokary-Wilanowo.  Droga jest  jeszcze  nie  odebrana,  będziemy
uczestniczyć w jej odbiorze.

4) Następną drogą, którą już zrobiliśmy i jest przygotowana do odbioru, jest droga przy
cerkwi w Tokarach. W kolejce czeka ulica  w Osłowie (główny wjazd do wsi, przy
świetlicy). W Mielniku położono już warstwę wyrównawczą na ulicy Piaskowej i na
ulicy  Bugowej.  Warunki  atmosferyczne  powodują,  że  nie  można  położyć  kolejnej
warstwy  asfaltu,  co  opóźnia  wykonanie  tych  prac.  W  umowie  z  wykonawcą
przewidzieliśmy, że ze względu na warunki można wydłużyć termin.

5) Położyliśmy polbruk przy placu zabaw w Mielniku, przy zjeździe pod  Bug przy posesji
Pana S         także położono polbruk, została wykonana w polbruku ulica Widokowa, na
ulicy Bugowej oprócz warstwy wyrównawczej poprawiono z jednej strony chodnik.

6) Zakończono prace przy świetlicy w Tokarach (położono polbruk).

7) Poszerzono  wjazd  przy  GOKSiR,  do  ZGK.  Zimą  występowały  tam  problemy  z
wjazdem, dochodziło do stłuczek.

8) W całej gminie ustawiliśmy tablice informujące o historii miejscowości, w Mielniku
tych tablic jest 4. Historię miejscowości napisał Pan Grzegorz Śnieżko, przy akceptacji
konserwatora zabytków. 

9) W Topolinie wycieliśmy część topoli, wycięto te drzewa, które stanowiły zagrożenie. W
miejsce wyciętych nasadzono ponad 60 nowych drzew.

10) Wspólnota Gruntowa Wsi Mielnik zdecydowała, aby drogę od ulicy Białej do zjazdu
przy Panu S         przekazać na 25 lat w użytkowanie gminie. To powoduje, że możemy
wykonywać  prace  na  tej  drodze.  Wspólnota  Gruntowa  zadeklarowała  też  pomoc
finansową  przy  budowie  drogi.  Modernizację  tej  drogi  będziemy  wykonywać
odcinkami, bo naraz nie jesteśmy w stanie tego zrobić.
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11) Został ogłoszony przetarg na budowę przedszkola, czekamy na ewentualne pytania w
sprawie  budowy od potencjalnych wykonawców.  Przetarg  prawdopodobnie  zostanie
rozstrzygnięty na początku przyszłego roku.

12) Jest  zgoda  komendata  wojewódzkiego  na  reaktywowanie  Posterunku  Policji  w
Mielniku.  Zostanie  przeprowadzony remont  pomieszczeń w budynku,  zlikwidowane
zostaną istniejące tam cele.

13) W imieniu Komendanta Powiatowego Policji Pan Wójt zaprosił wszystkich obecnych
na sesji na debatę społeczną na temat:
• Krajowa Mapa Zagrożeń
• Program „Dzielnicowy bliżej nas”
• Aplikacja „Moja komenda”.
Debata odbędzie się w dniu dzisiejszym o godz.11:00 w sali konferencyjnej Urzędu  
Gminy.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta Gminy o pracy między sesjami.

Do punktu 5.  

Zapytanie Pana Andrzeja Wierzby
Pan  radny  zapytał  czy  gmina  ubiegała  się  o  pozyskanie  z  zewnątrz  środków  na  budowę
przedszkola?

Zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Pan  radny  zapytał  czy  podjęto  działania  w  sprawie  usytuowania  usuniętego  wcześniej
przystanku autobusowego w Pawłowiczach.

Zapytanie Pana Kamila Zalewskiego
Pan radny zapytał o możliwość naprawy drogi żwirowej w Koterce, z Wilanowa do Niemirowa.

Do punktu 6.  

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 27 października 2017r. pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVI/153/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 7.  

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2017-2030.
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Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 27 października 2017r. pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata
2017-2030.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVI/154/17 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata
2017-2030.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 8.  

Pan dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku przedstawił projekt uchwały w
sprawie  zatwierdzenia  taryfy  cenowej  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe
odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Mielnik.

Komisje Rady na  posiedzeniu w dniu 27 października 2017r. pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i
zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Mielnik.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVI/155/17 w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i
zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 9.  

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.
Poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Zarządu Powiatu Siemiatyckiego.
Po podjęciu tej uchwały utrzymany zostanie przejazd kolejowy Pawłowicze-Boratyniec Lacki,
który kolej chciała zlikwidować. Przejazd będzie zlokalizowany na drodze publicznej i kolej
będzie musiała go utrzymać.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 27 października 2017r. pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVI/156/17 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 10.  

Pan dyektor Zespołu Szkół w Mielniku przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia
przekształcenia Szkoły Podstawowej w Mielniku.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 27 października 2017r. pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej w Mielniku.
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Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVI/157/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej w Mielniku.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 11.  

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości.
Poinformował, że stawki podatku od nieruchomości na 2018r. nie uległy zmianie w stosunku do
roku bieżącego.  Nieznacznie  podniesiono  podatki  tylko  z  tej  działalności,  która  u  nas  nie
występuje.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 27 października 2017r. pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVI/158/17 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 12.  

Pan Wójt  przedstawił  projekt  uchwały  w sprawie  obniżenia  ceny skupu żyta za okres  11
kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2018.
Poinformował, że cena żyta do celów podatkowych pozostaje na dotychczasowym poziomie.
To powoduje  że  czuje  wenętrzne  rozdarcie  mimo tego,  że  sam jest  rolnikiem.  Uważa,  że
niesprawiedliwe społecznie jest promowanie jednej grupy podatników, tym bardziej, że rolnicy
są zwolnieni z podatku od nieruchomości.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 27 października 2017r. pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą
do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2018.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVI/159/17 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą
do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2018.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 13.  

Pan Przewodniczący Rady przedstawił  projekt  uchwaly wraz z  uzasadnieniem w sprawie
rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mielnik.

Pan Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej odczytał  opinię  Komisji  Rewizyjnej  z  dnia  13
października 2017r. w sprawie skargi złożonej na Wójta Gminy Mielnik.

(w zał. na str................prot.)

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 27 października 2017r. pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mielnik.
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Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXVI/160/17 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mielnik.
Skargę uznano za niezasadną.

(w zał. na str................prot.)

/po przerwie/

Do punktu 14.  

Pan Przewodniczący Rady przedstawił informację dotyczącą analiz oswiadczeń majątkowych
złożonych Wojewodzie, Wójtowi oraz Przewodniczącemu Rady Gminy.

Pan Wójt odniósł się do uwag Wojewody Podlaskiego i Urzędu Skarbowego zamieszczonych
w przesłanych analizach.
Stwierdził, że nie zgadza się z uwagami zgłoszonymi do oświadczeń. Uważa, że nie można
żądać informacji, której czlowiek nie posiada. Żadne prawo w Polsce nie nakazuje rolnikom
prowadzenia księgowości w gospodarstwie, określania przychodu i dochodu oraz szacowania
gospodarstwa. Żeby wyszacować gospodarstwo, trzeba być biegłym w tej dziedzinie.
Pan Wójt poinformował, jak osobiście wylicza te wartości na potrzeby złożenia oświadczenia
majątkowego.

Do punktu 15.  

W uzupełnieniu wystąpienia w pkt. 4 porządku obrad Pan Wojt poinformował o następujących
sprawach:

• jest światło w Homotach, miało być już w poprzednim roku, jest dopiero teraz,
• mamy podpisaną umowę na remont dachu po byłej strażnicy, termin wykonania jest do

15 grudnia br.,
• chcemy utwardzić  ulicę  Tarniny,  ulicę  Sadową (w stronę  Bugu),  ulicę  przy  posesji

Państwa Wyczółkowskich, ulicę Uroczysko. Zebranie sołeckie Mielnika podjęło decyzję
o dofinansowaniu budowy ulicy Uroczysko, pozostałe ulice wykona gmina.

Odpowiedź na zapytanie Pana Andrzeja Wierzby
Wstrzymano nabór środków na budowę przedszkoli. O środki mogą się ubiegać tylko ci, którzy
wcześniej korzystali z tzw. projektów miękkich. Kiedy był nabór na projekty miękkie, to nikt
nas nie uprzedzil, że w razie nieskorzystania, nie dostaniemy środków na budowę przedszkola.
Bedziemy  podejmować  działania  w  celu  zdobycia  środków  pozabudżetowych  na  budowę
przedszkola. W najbliższym czasie Pan Wójt będzie się kontaktował w tej sprawie z Urzędem
Marszałkowskim.

Pan Wójt poinformował, że mimo bardzo dobrej dokumentacji nie otrzymalismy środkow na
projekt  transgraniczny  PL-BY-UA  pod  nazwą  „Zamek  Jagiellonów  w  Mielniku  i  Pałac
Sapiehów w Wysokim – świadkami naszej współnej historii”. Pan Wójt zapewnił, że będziemy
się starać o środki z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego, wstepne kroki w tej
sprawie zostały poczynione.
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Odpowiedź na zapytanie Pana Kamila Zalewskiego
Drodze zwanej Wilanówką lub Niemirówką należałoby przywrócic funkcjonalność.
Trwają rozmowy z Nadleśnictwem w Nurcu w sprawie jej poszerzenia. Jak poprawi się pogoda,
to na drogę zostanie nawieziony destrukt.

Odpowiedź na zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
W Pawłowiczach stałała wiata przystankowa koło byłego sklepu GS. Po sprzedaniu działki
przez likwidatora GS okazało się, że wiata częściowo stoi na działce GS. Nowy właściciel
zażądał, żeby obiekt ten usunąć z jego działki i wiata została usunięta. Po tej stronie drogi gdzie
wiata stała nie ma miejsca żeby ją ustawić. Jedynym wyjściem jest przestawienie jej na drugą
stronę  drogi,  obok  słupka  przystankowego.  Wiążę  się  to  z  pewnymi  uzgodnieniami  i
wymogami. Miejsce na wiatę w pasie drogowym jest, ale droga jest wyniesiona względm pasa
drogowego.  Trzeba  byłoby  dosypać  sporo  ziemi,  aby wiata  mogła  zostać  postawiona oraz
pozyskać zgodę zarządcy dogi.

Pan Lucjan Kożuchowski zapytał, czy w sprawie tej wystosowano jakieś pismo do zarządcy
drogi. W rozmowie telefonicznej przeprowadzonej z zarządcą drogi powiedziano mu, że nie ma
z tym problemu, trzeba tylko wystąpić z wnioskiem.

Pan  Tomasz  Gorochowicz poinformował,  że  do  tej  pory  prowadzono  telefoniczne
uzgodnienia, z pismem jeszcze nie występowaliśmy.

Dopunktu 16.  

Pan Wójt przedstawił radnym informację o podmiotach na terenie Gminy Mielnik, w których
jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz prace społecznie użyteczne i opinię w tej
sprawie Prezesa Sądu Rejonowego w Bielsku Podlaskim.
Na podstawie par.3 ust.2 rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 1 czerwca 2016r. w
sprawie  podmiotów,  w  których  wykonywana  jest  kara  ograniczenia  wolności  oraz  prace
społecznie użyteczne (Dz.U.98.634)  w Gminie Mielnik wyznaczonym podmiotem w którym
wykonywana jest  kara ograniczenia wolności  oraz prace społecznie użyteczne jest  Zakład
Gospodarki Komunalnej w Mielniku ul. Popław 8.

W  dniu  16  października  2017r.  wpłynęła  opinia  Prezesa  Sądu  Rejonowego  w  Bielsku
Podlaskim dotycząca potrzeb Sądu w zakresie wykonywania pracy przez skazanych.

W  2018r.  Sąd  Rejonowy  przewiduje  następujące  potrzeby  dotyczące  kary  ograniczenia
wolności i pracy społecznie użytecznej w Gminie Mielnik:

• przewidywana liczba skierowań skazanych -10

• przewidywana liczba miesięcy pracy w przeliczeniu na jednego skazanego -3

• przewidywana liczba godzin pracy jednego skazanego w wymiarze miesięcznym-30

• Łączna liczba godzin pracy w przeliczeniu na jednego skazanego -90
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Pani  Olga  Pogrebniak zwróciła  się  o  położenie  destruktu  na  drodze  gruntowej  przy
przystanku w Radziwiłłówce, bo droga wojewódzka jest  ciągle zasypywana piachem z tej
drogi.
Na drodze powiatowej są nieprzepchnięte przepusty, przy ulewach stoją na tej drodze kałuże i
trudno jest z niej wyjechać na drogę wojewódzką. Trzeba to zrobić jeszcze przed zimą.

Pan Wójt odpowiedział, że jak poprawi się pogoda to położymy destrukt na drodze.

Pan Włodzimierz K                 mieszkaniec sołectwa Osłowo
Poinformował o ca łkowitej  dewastacji  drogi  mlecznej.  Samochody jeżdżą obok,  po polu
obsianym żytem Stwierdził, że dochodzą go słuchy, że Pan Gorochowicz nie ujął tej drogi do
naprawy. 

Pan Wójt odpowiedział, że droga mleczna zostanie naprawiona poprzez położenie na niej
destruktu. Czekamy tylko na poprawę pogody. Podobnie zrobimy w przypadku innch dróg
wymagających naprawy.

Pan Lucjan Kożuchowski zwrócił się o naprawę drogi przeciwpożarowej w Oksiutyczach.

Pan Wójt zapewnił, że sprawdzi stan tej drogi.

Pan  Mateusz  Bukrewicz poprosił  o  odkrzaczenie  drogi  prowadzącej  na  stary  prom  i
odkrzaczenie ścieżki rowerowej.

Pani  Maria  Boguszewska –  mieszkanka  Mielnika  poprosiła  o  wyrównanie  drogi  na
Werhurnej, od krzyża do pól uprawnych. Trzeba ściąc tam garb biegnący przez środek drogi.

Pan Wojt odpowiedział, że znany jest mu ten problem, na pewno trzeba to zdrobić, cały czas
przeszkodą dla prac na drogach jest brak dobrej pogody.
Poinformował, że destruktem zostanie również wysypana ulica Ogrodowa.
Nie sprzątnęliśmy placu przy starej strażnicy SG, dyrektor ZGK obiecał, że jak tylko pojawi
się trochę pogody, to plac zostanie posprzątany.

Pan Kazimierz Tobota zapytał o przyszłą obsadę posterunku policji w Mielniku i godziny
jego pracy.

Pan  Wójt odpowiedział,  że  na  posterunku  będzie  pracowało  5  osób  –  kierownik  i  4
funkcjonariuszy. Co do godzin pracy, to na  spotkaniu po sesji. można zapytać o to komendata
powiatowego 

Pan Kierownik  Tomasz  Gorochowicz odniósł  się  do  wypowiedzi  Pana  K           .
Wyjaśnił, że nigdy nie mówił o tym, że droga mleczna nie będzie remontowana. Taka sytuacja
nigdy nie miała miejsca.

Pan Lucjan Kożuchowski poinformował, że ma propozycję w sprawie ulg podatkowych w
naszej gminie.
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Pan Wójt  poprosił,  aby takie  propozycje  składać  bezpośrednio  do  Pani  Anety  Kasperuk.
Przygotowane propozycje będą przedmiotem obrad komisji Rady.

Do punktu 17.

Wobec wyczerpania porządku obrad XXVI sesji  Rady Gminy Pan Przewodniczący
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska

 Przewodniczacy Rady

Krzysztof Nikitorowicz


